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متاسفانه هر روز بر آمار مبتلایان به ویروس کرونا افزایش 
می یابد و امکانات درمانی نیــز جوابگوی این حجم از 
مبتلایان نیست به طوری که زمزمه استفاده از هتل ها و 

اقامتگاه ها در این رابطه به گوش می رسد.
محدودیت ها شهر به شهر متفاوت است

وزارت  مدیــران  و  معاونــان  شــورای 
میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی با حضور 
علی اصغر مونسان، معاونان و مدیران ستادی، مدیران 
کل اســتانی به صورت ویدئو کنفرانس برگزار شــد. 
وزیر میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی در 
ابتدای نشست با اشــاره به شــیوع کرونا در کشور در 
خصوص رعایــت پروتکل های بهداشــتی همچنین 
پیگیری جدی در پایش و بازرسی از اماکن گردشگری 
و اقامتی در اجرای این دســتورالعمل ها تأکید کرد. او 
بــه محدودیت های جدید وضع شــده در هفته جاری 
از سوی ستاد ملی مقابله با کرونا اشــاره کرد و افزود: 
»براساس آخرین تصمیمات صورت گرفته در این ستاد 
محدودیت های جدی اعمال می شود که شهر به شهر 
نیز متفاوت خواهد بود. ما در استان ها باید آمادگی کامل 
را برای اجرای این موازین داشته باشیم که به زودی این 
ویروس مهار شود و کسب وکار گردشگری در استان ها 

رونق بگیرد.«
اجاره هتل های درجه یک

مونسان با اشاره به درخواست وزیر بهداشت در 
خصوص اجاره هتل های درجه یک، دو و ســه و اماکن 
اقامتی در استان ها به عنوان نقاهتگاه بیماران کرونایی 
و اســتقرار کادر پزشــکی، تصریح کرد: »این موضوع 
قبلًا در جلسه هیئت دولت و ستاد ملی مقابله با کرونا 
مطرح شده بود. وزارت بهداشت برای اجاره و پرداخت 
اجاره بهای این اماکن آمادگی دارد. مدیران کل با اعلام 

هرچه ســریع تر این موضوع به هتل ها و اقامتگاه ها در 
استان ها، فهرست هتل های درجه یک، دو و سه که به 
این امر علاقه مندند را در اختیار ما قرار دهند که ما این 
اسامی را به وزارت بهداشت اعلام کنیم تا دانشگاه های 
علوم پزشکی هر شهر برای انعقاد قرارداد با هتل ها اقدام 
کنند.« وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
همچنین ابراز امیدواری کرد که این بیماری تا ایام عید 
کنترل شود و در آن زمان شاهد رونق کسب وکارها در 
حوزه گردشــگری و روزهای خوب بــرای این صنعت 

باشیم.
عبدالمالــک شــنبه زاده مدیــرکل میراث فرهنگی، 

گردشگری و صنایع دســتی ایلام نیز در ادامه به ارائه 
گزارش درباره پروژه های اســتان پرداخت. به گفته او 
از ابتدای سال جاری ۳۲ پروژه با حجم سرمایه گذاری 
۶۸ میلیارد تومان همچنین اشــتغال زایی برای ۳۶۹ 
نفر در حوزه های مختلف میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی افتتاح شده اند یا به زودی به بهره برداری 
می رسند. ایجاد چهار دفتر گردشگری، دو سفره خانه، 
پنج مرکز تفریحی سرگرمی، احیا و مرمت اماکنی مثل 
»طاق شیرین و فرهاد«، »عمارت والی کهره«، »قلعه 
پوراشرف«، »قلعه کنجانچم« همچنین راه اندازی شش 
کارگاه صنایع دستی از جمله طرح هایی بود که شنبه زاده 

به آن ها اشــاره کرد. او در ادامه به ۱۵ پــروژه با حجم 
ســرمایه گذاری ۹۸ میلیارد تومان و اشتغال زایی برای 
۳۰۰ نفر اشاره کرد که برخی از آن ها تا ایام دهه فجر و 
برخی تا پایان اردیبهشت ماه ۱۴۰۰ افتتاح خواهند شد.

کهگیلویه و بویراحمد نیز آماده است
مجیــد صفایــی مدیــرکل میراث فرهنگی، 
گردشــگری و صنایع دســتی کهگیلویه و بویراحمد 
دیگر مدیر استانی بود که در این جلسه به ارائه گزارش 
پرداخت. او تعداد کل پروژه های در حال اجرای استان 
را ۴۰ مورد با حجم سرمایه گذاری ۴۳۹ میلیارد تومان 
و اشــتغال زایی ۱۰۳۶ نفر عنوان کرد. به گفته صفایی 
تا ایام دهه فجر ۱۲ طرح با حجم سرمایه گذاری ۱۱۵ 
میلیارد و ۴۰۰ میلیون تومان در کهگیلویه و بویراحمد 
افتتاح می شود که از جمله می توان به مجتمع بین المللی 
گردشگری، تفریحی و ورزشی آزادی باقری در یاسوج، 
دو هتل، موزه باستان شناسی یاسوج، مجتمع اقامتی 
و گردشــگری دال زاگرس و مجتمع خدمات راهی و 
تفریحی ستاره شوش اشاره کرد. او سپس به راه اندازی 
بازارچه دائمی صنایع دســتی، عملیات نجات بخشی 
آثار تاریخی ســد چم شــیر و مرمت پل تاریخی پاتاوه 
در شهرســتان دنا اشــاره کرد. وزیر میراث فرهنگی، 
گردشــگری و صنایع دستی در پایان نشســت با ابراز 
رضایت از گزارش ارائه شده توسط این دو مدیر استانی، 
پروژه های اجرا شده و در حال اجرای استان های ایلام 
و کهگیلویه و بویراحمد را مناسب ارزیابی کرد و افزود: 
»با کارهای صورت گرفته در اســتان ها، گردشــگری 
کشور چشــم انداز روشــنی دارد. در حال حاضر هیچ 
نقطه ای از کشور وجود ندارد که زیرساخت گردشگری 
مناسب و پروژه های باکیفیت نداشته باشد. گردشگری 
مزیت ذاتی کشور است که ان شاءاله با همت همه شما 
روزبه روز جایگاه خود را در اقتصاد و اشتغال زایی به دست 

می آورد.«

مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای 
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مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان 
اصفهان از آغاز پویش اجتماعی سبا همزمان 
با آغــاز هفته ایمنی و حمل ونقــل خبر داد. 
مهدی خضری  به مناسبت فرارسیدن هفته 
ایمنی و حمل ونقل اظهار کــرد: همزمان با 
سراسر کشور در استان اصفهان نیز در هفته 
ایمنــی و حمل ونقل برنامه هــای متعددی 
برنامه ریزی و اجرا خواهد شــد. وی با اشاره 
به نامگذاری ایــام هفته بــه نام های خاص 
خاطرنشان کرد: روز شــنبه  به نام آموزش 
و مراقبت از کــودکان، روز یکشــنبه به نام 
یادمان قربانیان سوانح رانندگی، روز دوشنبه 
به نام ایمنی موتورســواران، روز سه شــنبه  
به نام مشــارکت علما در توســعه فرهنگ 
ایمنی، روز چهارشــنبه به نام هیئت دولت 
و پیام رئیس جمهور، روز پنجشــنبه به نام 
حمل ونقل بدون حادثــه و روز جمعه نیز به 
نام ارتقای فرهنگ ترافیــک از تریبون نماز 
جمعه نامگذاری شده است. خضری با اشاره 
به برنامه های پیش بینی شــده در این هفته 
گفت: تولید محتواهای آموزشــی مناســب 
برای کودکان و استفاده از فرصت های ایجاد 
شــده برای آموزش به کــودکان و نوجوانان 
در شــبکه های اجتماعی  به ویژه در شرایط 
موجود کــه بچه ها به صــورت آنلاین تحت 
آموزش قرار دارند به صورت ویژه پیش بینی 
شده است. وی با بیان اینکه روز یکشنبه روز 
جهانی یادمــان قربانیان حــوادث رانندگی 
بود، اضافــه کرد: ۲۵ ســال پیــش چنین 
روزی به تقویــم جهانی اضافه شــد تا  همه 
نهادهــای  بین المللی و ملــی ذی ربط برای 
کاهش تصادفات در دنیا تلاش کنند. خضری 
با اشاره به از دســت رفتن بیش از ۶۰۰ نفر 
از هموطنان مان در طول یکســال گذشــته 
در اســتان اصفهان و آســیب دیدن تعداد 
زیــادی در تصادفات رانندگــی، اظهار کرد:  
در مقابل تلاش های فنــی مانند رفع نواقص 
فنی احتمالی راه ها، رفع نقــاط پرتصادف، 
بهبود خط کشــی و علائم و...،  شاخص های 
دیگر تاثیرگذار در تصادفات شامل رانندگان 
و خودروهای جدیدی که پلاک می شــوند 
با ســرعت در حال رشد هســتند که کار را 
بــرای کنتــرل تصادفات و تلفــات حوادث 
رانندگی بسیار ســخت می کند. وی مهارت 
رانندگی را یکی از مولفه هــای تاثیرگذار در 
بروز و شــدت تصادفات اعلام کــرد و گفت: 
رانندگان جدید اغلب مهــارت پایین دارند 
و با ورود به جاده های برون شــهری و عدم 
شــناخت صحیح از مشــخصات راه ها دچار 
خطا و اشــتباهات جبران ناپذیر می شــوند. 
خضری ادامــه داد: خانواده هــای قربانیان 
تصادفات رانندگی پس از این حوادث اغلب 
دچار مشکلات اقتصادی، اجتماعی و روحی 
فراوان می شوند و  نیازمند حمایت هستند. 
مدیرکل راهــداری و حمل ونقــل جاده ای 
اســتان اصفهــان از برنامه های ویــژه برای 
کاربران آســیب پذیر جاده های استان خبر 
داد و افزود: موتورسواران، عابران، کشاورزان، 
مردم ساکن در روستاها یا شهرک های نزدیک 
به جاده های اســتان اصفهان هدف اجرای 

طرح های فرهنگی این اداره کل قرار دارند.
اصفهان به دنبال تحقق یک روز 
بدون حادثه در جاده های استان 

اصفهان
خضری یکی از مهم ترین برنامه های این روز 
را ۲۹ آبان روز بدون حادثه اعلام کرد و گفت: 
استان اصفهان پایلوت اجرای این طرح شده 
و از تمام امکانات دستگاه های ذی ربط برای 

اجرای این طرح استفاده خواهد کرد.
وی تصریح کــرد: ســخت گیری نهادهای 
انتظامــی در رابطه بــا تخلفــات رانندگی، 
افزایش نظــارت هوشــمند، افزایش حضور 
راهــداران و پلیس در ایــن روز از مهم ترین 

برنامه های این هفته به شمار می رود.
دعوت از رسانه ها برای پیوستن 
به کمپین سبا )ســوگند برای 

ایمنی(
 مدیرکل راهــداری و حمل ونقــل جاده ای 
اســتان اصفهان مهم ترین طــرح فرهنگی 
اداره کل راهــداری و حمل ونقــل جاده ای 
اســتان اصفهان برای این هفتــه را پویش 
فرهنگی اجتماعی ســبا عنوان کرد و افزود: 
پویش سبا)ســوگند برای ایمنی( نماد تعهد 
اجتماعی برای کاهش تصادفــات جاده ای 
است. وی ادامه داد: افرادی که به این کمپین 
می پیوندنــد ســوگند می خورند کــه برای 
مراقبت از عزیزانشان، نسبت به رعایت قوانین 
و مقررات متعهدانه تر رفتار کنند. خضری  با 
دعوت از رسانه ها به عنوان یکی از مهم ترین 
مقوله هــای موثر بــر فرهنگ مــردم ادامه 
داد: رســانه ها همواره در امر فرهنگ سازی 
پیشــگام بوده اند و ما از آن ها می خواهیم در 
این امر مقدس و خطیر ما را یاری کنند. وی 
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علوم و تکنولوژی در عصر ظهور
]...[ الف: پیشــرفت و رشد علوم مادی و 

معنوی
علم در این زمــان به بالاترین حد پیشــرفت 
می رسد؛ به گونه ای که طبق روایات امام باقر)ع( 
در روزگار آن حضرت زنان در خانه هایشــان به 
طریق کتاب خدا و سنت پیامبرقضاوت می کنند 
و در روایت دیگری از امام صادق)ع( اســت که 
فرمودند: دانش ۲۷حرف است و مجموع آنچه 
پیامبران آورده اند دو حرف اســت و مردم تا آن 
روز بیش از آن دو حرف را نمی دانند و چون قائم 
قیام کند ۲۵حرف باقی مانده را بیرون آورده و در 
میان مردم منتشر می سازد و بدین گونه مجموعه 

۲۷جزء دانش را نشر می دهد.
نخســت باید توجه داشــت که امــام صادق 
می فرماید: )علم و دانش بیســت و هفت حرف 
اســت و همه آن چه پیامبــران آورده اند، تنها 
دو حــرف آن اســت؛ »در زمــان آن حضرت 
اســتعدادهای درونی زمین آشــکار می شود و 
گیاهان و حیوانــات با تمام وجــود به خدمت 
بشــر درمی آیند؛ به گونه ای که پیشرفت های 
کشــاورزی و دامداری قبل از ظهور نسبت به 
بعد از آن چیزی محسوب نمی شود. در روایت 
اســت که کشــاورز از هر من )۳کیلو( صد من 
محصول به دست می آورد و در هر سنبلی صد 
دانه عمل می آید و خداوند برای هر کســی که 
اراده کند زیادتر می کند و در روایت اســت که 

»و تکثرالمواشی« یعنی دام ها زیاد می شوند.«
و مردم تاکنون جز با آن دو حرف، با حرف های 
دیگر آشنایی ندارند و هنگامی که قائم ما قیام 
کند، بیســت و پنج حرف دیگر را بیرون آورده، 
آن را بین مردم نشر و گسترش می دهد. وآن دو 
حرف را نیز ضمیمه می کند و مجموع بیست و 

هفت حرف را در میان مردم منتشر می سازد.
این روایت و روایات هم خانواده اش نمی گویند 
همه مردم فوری، بیســت و هفت حرف علم را 
یاد می گیرند بلکه می گوید حضرت حجت)عج( 
بقیه حروف علــم را درمــی آورد و بین مردم 
گســترش می دهد. به این معنا که آن حضرت 
بیست و هفت حرف علم را برای یادگیری مردم 
به عرصه ظهور می رساند و سفره علم را در این 
حد می گستراند اما آیا هر کسی بیست و هفت 
حرف را یاد می گیرد و به مرتبــه بالای علمی 
می رسد؟ این بستگی به تلاش و کوشش افراد 
دارد و به یقین تعدادی به مرتبه بالایی که ذکر 
شد می رسند ولی چه بسیارند که از نظر علمی در 
آن زمان نیز فقیرند و خاصانی که به مرتبه بالای 
علمی رسیده اند، حلقه های علمی و کلاس های 
دانش اندوزی را تشــکیل می دهند و بر دانش 
دیگران می افزایند و کسانی که طالب علمند در 

کلاس آن ها شرکت می کنند.
از این رو در روایت آمده است که امام صادق)ع( 
می فرماید: گویا می بینیم که شیعیان علی)ع( 
قرآن ها را در دســت دارند و مــردم را آموزش 
می دهند. یــا اینکه اصبغ بن نباتــه می گوید: 
ازعلی)ع( شــیندم که می فرمود: »گویا عجم 
)نژاد غیرعرب( را می بینم که چادرهایشان را در 
مسجد کوفه برافراشته شده است و به مردم قرآن 

می آموزند؛ به همان گونه که فرود آمده است.«
ب: شکوفایی اقتصادی و رفاه اجتماعی

آفریدگار انسان زمین و آســمان و آنچه که در 
آن هاست را برای انسان آفریده است و از انسان 
فقط عبودیت را طلب کرده کــه اگر عبودیت 
کند علاوه بر جزای اخروی، دنیای او را نیز آباد 
می کند که فرمود: اگر مردم شــهرها و دیارها 
ایمان آورند و تقوا پیشه کنند ما برکات زمین و 
آسمان را بر آن ها نازل می کنیم. چون در زمان 
حکومت آن حضــرت عبودیت محض زمین را 
فرامی گیرد این وعده الهی مُحَقَّق می شود. در 
روایتی از پیامبر اســلام است که فرمود: یخرج 
رجل من امتی یعمل بسنّتی ینزل الله له البرکه 
من السماء و تخرج له الارض برکات ها. )مردی 
از امت من ظهور می کند که به سنت من عمل 
می کند خداوند برکت را از آســمان برای او فرو 
خواهد فرســتاد و زمین برکات خود را برای او 
بیرون خواهد ریخت(در روایــت دیگری از آن 
حضرت است که فرمود: )ساکنان آسمان و زمین 
از او راضی و خشنودند آســمان تمام بارانش را 
فرومی ریــزد و زمین تمام گیاهانــش را خارج 
می ســازد تا جایی که زنده ها آرزو می کند که 
کاش مرده ها زنده بودند و وضع ما را از فراوانی 
نعمت می دیدند()۹( و در روایتی دیگر است که 
زمین گنج های خــود را برای آن حضرت ظاهر 
می کند )۱۰( و حضرت به مردم مشــت مشت 

عطا می کند.
 ادامه دارد

در انتظار منجی

لزوم ابلاغ سیاست های دوستدار خانواده در حوزه حمل ونقل سهم تکان دهنده افغانستان از قاچاق شیشه به کشور
ایسنا: افغانستان که طی سال ها همواره یکی از کانون های تولید و قاچاق موادمخدر ســنتی به کشورمان بوده است، حالا در تولید و 
قاچاق موادمخدر صنعتی هم سهم زیادی از قاچاق را به خود اختصاص داده است، موضوعی که رئیس پلیس مبارزه با موادمخدر ناجا 
نسبت به آن معترض شده و خواستار ورود جدی مسئولان این کشور است. سردار مجید کریمی، درباره آمار کشفیات مخدر شیشه در 
کشور گفت: از ابتدای امسال تا حوالی نیمه آبان ماه، بیش از ۱۰ هزار کیلوگرم مخدر شیشه از سوی پلیس مبارزه با موادمخدر ناجا کشف 
و ضبط شده است که در این میان بیش از ۹۰ درصد آن از تولیدات افغانســتان بوده که به کشورمان وارد شده است. وی با بیان اینکه 
 این مسئله یکی از مشکلات جدی ما با افغانستان است، گفت: متاسفانه علاوه بر موادمخدر سنتی، مواد صنعتی هم در این کشور تولید 

 می شود.

شهر خبر: معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهوری در نشست مجازی رونمایی از آغاز به کار پویش اجتماعی »بانوان« و یادمان قربانیان 
سوانح رانندگی با وزارت راه و شهرسازی، اظهار کرد: می توانیم از طریق ۲۷۰۰ تشکلی که با معاونت امور زنان و خانواده رئیس جمهوری 
در ارتباط هستند، بسته های آموزشی مرتبط با موضوعات مدنظر این پویش را ارائه دهیم و تشکلات در این موضوعات ورود پیدا کنند 
چراکه برخی از خانواده ها در تصادفات رانندگی بعضا نان آور خانه خود را از دست داده اند و تشکل ها می توانند در این زمینه ها فعالیت خوبی 
داشته باشند. معصومه ابتکار ادامه داد: بخش مهمی از زندگی به حمل ونقل ایمن و رانندگی مربوط می شود از این رو ارتقای سطح آگاهی، 
 شناخت نســبت به موضوعات، آموزش لازم در حیطه ایمنی، آلودگی هوا، محیط زیست و... می تواند در کیفیت زندگی انسان اثرگذار

 باشد.

دریا وفایی/  گروه پارلمانی
daryavafaei2009@gmil.com

عضو کمیســیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی 
درگفت وگو با »نسل فردا« با اشاره به نارضایتی های 
موجود در جامعه گفت: دلمــان خوش بود مجلس 
یازدهم باعث تغییرات ملمــوس  در زندگی مردم 
می شود ولی متاســفانه پس از گذشت حدود شش 
ماه از فعالیتش هنوز نتوانسته کار موثری انجام بدهد. 
هاجر چنارانــی در این باره اذعان داشــت: مجلس 
نتوانسته عملا دولت را پای کار بیاورد. الان هزاران 
بار کار بیشتر از قبل رها شده است در حالی که باید 

دولت و مجلس کارهای اساسی انجام بدهند. در امر 
تولید و حمایت از صاحبان مشاغل، بروکراسی اداری 
از نکاتی اســت که باید حتما مجلس یازدهم به آن 
ورود جدی داشته باشــد. چنارانی گفت: بسیاری از 
معضلات و آســیب های اجتماعی مملکت ریشه در 
گرانی ها دارد و این امر کاملا محرز است. دستگاه های 
نظارتی ما بســیار ضعیف عمل می کنند وگرنه چه 

دلیلی دارد مثلا قیمت یک خوراکــی از این مغازه 
تا آن مغازه به بهانه های مختلف غیرمنطقی متغیر 
باشد؟ بازار ایران شدیدا به نظارت های قوی و بدون 
بده بستان های معمول نیاز دارد. این نماینده مردم 
نیشابور در یازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی 
در ادامه، به چند نرخی بودن کالاهای اساسی اشاره 
کرد و گفــت: عمده ترین دلیــل نارضایتی مردم از 

همین گرانی هاست و واقعا نمی دانند شکایتشان 
را به کجا ببرند. باید برای همین عدم نظارت ها قانونی 
محکم نوشته شود ولی متاســفانه مجلس در این 
زمینه ها هم چندان عملکرد خوبی نداشــته است؛ 
یعنی در کنار عملکرد ضعیف دولت مجلس هم در 
این مدت قادر نبوده اقــدام خوبی انجام دهد. عضو 
کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی تاکید 
کرد: در بحبوحه فعلی باید نرخ ارز را ثابت نگه داریم 
تا بتوانیم جلوی افزایش قیمت را بگیریم. این وظیفه 
دولت است، اگر نتواند این کار را انجام دهد تزلزل ها 

ادامه خواهد داشت.

عضو کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی:

ریشه بسیاری از معضلات و آسیب های جامعه در گرانی است

 محیط زیست آموزش شهری
درخواست دوباره هاشمی از رئیس جمهور؛

 تهران را
 تعطیل کنید

وزیر آموزش وپرورش:
لایحه رتبه بندی در دستور کمیسیون 

اجتماعی دولت قرار دارد

سرپرست شورای عالی جنگل:
اصرار بر نصب تله کابین در جنگل های ثبت 

جهانی شده هیرکانی ادامه دارد
مهر: رئیس شورای اسلامی شــهر تهران با اشاره به اینکه پیشنهاد 
تعطیلی تهران کارشناسی شده اســت، گفت: این تعطیلی با توجه 
به شرایط، نیاز مهمی اســت و از رئیس جمهور خواستار اجرای آن 
هستیم. محسن هاشمی رئیس شورای شهر تهران در ابتدای جلسه 
دویست وچهل وهشتم شورای شــهر تهران در مورد روند افزایشی 
پاندمی کرونا با اشاره به گفته مسئولان وزارت بهداشت که به زودی 
خطر رسیدن به آمار هزار کشته در روز در کشور وجود دارد، هشدار 
داد و گفت: محدودیت هایی که در هفته گذشــته توسط ستاد ملی 
کرونا، ایجاد شد عملًا تاثیر جدی در کاهش تردد و رفتار مردم ایجاد 
نکرده است. وی ادامه داد: با کاهش ساعات فعالیت اصناف و سیستم 
حمل ونقل عمومی، فقط زمینه افزایــش ازدحام جمعیت که عامل 
تشدید شیوع کروناست فراهم شده است، پیشنهاد شورای شهر تهران، 
تعطیلی دو هفته ای کلیه فعالیت های غیرضروری به شکل کامل است 
که تردد شهروندان را کاهش دهد و ریاست محترم جمهور اطمینان 
داشته باشند که این پیشــنهاد توسط کمیسیون تخصصی سلامت 
شورای شهر تهران مورد بررسی کارشناسی قرار گرفته و پس از تایید 
در ستاد مقابله با کرونای تهران به تایید استانداری تهران نیز رسیده 
است و کاملًا پخته است. هاشمی با تشکر از دستگاه های نظارتی که 
پس از حدود دو دهه، به قراردادهای مدیریت شهری ورود کردند و در 
جهت احقاق حق شهروندان مسایل را پیگیری می کنند، گفت: این 
نتیجه شفاف سازی، رویکرد نظارت موثر و تعامل مدیریت شهری در 
این دوره با دستگاه های نظارتی اســت تا قراردادها و اقداماتی که در 

طول دهه گذشته اتفاق افتاده، به دقت مورد بررسی قرار گیرد.

شهر خبر: وزیر آموزش وپرورش گفت: لایحه رتبه بندی با قید فوریت در 
دستور کمیسیون اجتماعی دولت قرار دارد تا پس از تصویب به مجلس 
ارائه شود. محســن حاجی میرزایی بر تعاملات بیشــتر با دستگاه های 
مختلف تأکید و عنوان کرد: امســال برای آموزش و پرورش سال بسیار 
دشواری بود و معلمان مسئولیت بسیار سنگینی را بر عهده دارند بنابراین 
مســیر تازه ای را معلمان می پیمایند که فراز و نشیب زیادی دارد من از 
تلاش همه همکاران تشکر می کنم و به آن ها اطمینان می دهم که برای 
ایجاد موقعیت مناسب تری برای آن ها تلاش می کنیم. حاجی میرزایی از 
تهیه و ارسال پیش نویس لایحه رتبه بندی به دولت خبر داد و تصریح کرد: 
این لایحه با قید فوریت در دســتور کار کمیسیون اجتماعی دولت قرار 
دارد بنابراین پس از طی مراحل تصویب به مجلس شورای اسلامی ارائه 
می شود. وی افزود: هدف از لایحه رتبه بندی این است که معلمان بر اساس 
صلاحیت ها و تخصص های حرفه ای رتبه بندی شوند و دریافتی معلمان 
متناسب با رتبه هایی که دارند متفاوت باشد. حاجی میرزایی در خصوص 
موضوع رتبه بندی گفت: هرچند نظام رتبه بندی اجراشــده اما در بحث 
دریافتی ها قبلًا از فصل ۱۰ استفاده شده بود و سایر کارمندان دولت نیز از 
این فصل استفاده و در اسفندماه همه کارکنان دولت به صورت یکسان از 
آن استفاده کردند عملاً اثر رتبه بندی خنثی شد و ما تلاش می کنیم که در 
لایحه جدید موقعیت مناسب تری را برای معلمان فراهم کنیم. وی اضافه 
کرد: هر کسی از شبکه شاد استفاده کند قطعاً اینترنتش رایگان است و اگر 
کسی بابت اینترنت شاد پولی پرداخت کند با توجه به شماره ای که وزارت 
ارتباطات اعلام کرده است بلافاصله رســیدگی می شود و اگر هزینه ای 

پرداخت شده باشد، بازگشت داده می شود.

ایسنا: سال گذشــته ۳۱۰ هزار هکتار از جنگل های بکر هیرکانی در 
شمال کشور پس از ۱۳ سال تلاش در فهرســت یونسکو ثبت جهانی 
شدند و کشور ما موظف شد که با همکاری دیگر کشورها از این میراث 
جهانی بیش از پیش حفاظت کند، اما اکنون درحالی تنها یک ســال از 
ثبت جهانی این جنگل های ارزشمند گذشته است که زمزمه های نصب 
تله کابین در بخشــی از این میراث جهانی به گوش می رسد. بسیاری از 
کارشناسان هشــدار داده اند که نصب تله کابین می تواند این ۳۱۰ هزار 
هکتار را از لیست جهانی یونسکو خارج کند و لازم است که بخش های 
مختلف از جمله شــورای عالی جنگل با نصب تله کابین در جنگل های 
هیرکانی مخالفت کنند. ســتار بابایی، سرپرست شورای عالی جنگل، 
مرتع و آبخیــزداری اظهار کــرد: پیش از آنکه بخشــی از جنگل های 
هیرکانی در استان گلستان ثبت جهانی شوند، مجوزهایی برای اجرای 
طرح گردشگری در پارک جنگلی کبودوال صادر شده و موضوع نصب 
تله کابین نیز پیش از ثبت جهانی جنگل هــای هیرکانی مطرح بود اما 
اکنون پس از ثبت جهانی ۳۱۰ هزار هکتار از جنگل های هیرکانی گفته 
می شود که ۹ پایه تله کابین کبودوال در منطقه ثبت جهانی شده قرار 
می گیرد که این مسئله می تواند شــاخص های ثبت جهانی را با تهدید 
مواجه کند. وی با بیان اینکه اشتباه ما از ابتدا این بود که برای بخشی از 
جنگل های هیرکانی در استان گلستان دو برنامه متفاوت - ثبت جهانی 
و اجرای طرح گردشگری - داشتیم، تصریح کرد: مشخص است که این 
دو برنامه را نمی توان همزمان با هم اجرایی کرد و اکنون باید اشتباه خود 
را جبران کنیم، چراکه نمی توانیم به مراکــز بین المللی بگوییم که ما 

اشتباه کرده ایم.

عکس خبر 

                       بارش شدید باران ۱۳۹۹ موجب 
آب گرفتگی معابر و سختی عبور و مرور در شهر 
اهواز شد.
 محمدرضا صالحی/ باشگاه خبرنگاران جوان 

بارش باران و آب گرفتگی معابر 


